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Hej!  
Dags för ett nytt informationsblad från oss i styrelsen. 
 
Inbrott 
Närpolisen informerar att det är många inbrott i vårt närområde. Var 
observant och rör er gärna i vårt område så att det syns att det är folk i 
rörelse. 
 
Soprummen 
Tömningen av pappersförpackningskärlen blev försenad efter julen. De var 
mer än överfulla och även papper på golven. Det var ingen vacker syn. Om 
något återvinningskärl är fullt så vänta med att slänga det tills det är tömt, 
alternativt är att åka till Görvelns ÅVC (mån-tors 12-20, fre-lör 9-16). 
I metallåtervinningskärlet ska metallförpackningar (aluminiumfolie, kapsyler, 
konservburkar, tömda kaviartuber etc.) slängas, inte stekpannor, färgburkar, 
värmeljus etc. 
 
Hemsidan 
Linn Liu och Susanne Öberg har börjat att jobba med den nya hemsidan. 
 
Information från senaste styrelsemötet 
Här följer det som behandlades på styrelsemötet. 

• Genomgång av föregående protokoll. 

• Genomgång av resultat och balansräkning för dec 2022. Elräkningen 
för december var hög, men det var förväntat med de rusande 
elpriserna. Totalt sett ser det bra ut. 

• EFS och Malms Trädgårdsanläggning har utfört löpande arbete. 

• 1 lägenhetsöverlåtelse på Clementingränd. 

• 2 skrivelser och 3 rapporter har behandlats. 
 
Med vänlig hälsning 
Styrelsen Brf Dalen 


